



第11屆 華語巨星歌唱比賽報名表
The 11th Sino Super Star Application Form

參賽方法/Application details:

姓名 (中/英文) Chinese/ English Name	性別 Sex
年齡 Age	電郵 Email
電話 Phone Number	微信號 We Chat ID
職業 Occupation	Facebook名稱 Facebook Contact
參賽歌曲/ 歌手 / 版本 Song/ Artist/ Version	

請填妥表格后參加面試，以及出示有效證件。

1. 所有參賽者必需為十六歲以上。
2. 面試日期：
3. 面試共6場，每場面試會因表現選出參賽者進入預賽。
4. 每次預賽最高分數的頭三名將直接進入準決賽，但其他參加預賽未能晉級的參賽者都可透過網上投票爭取機會進入第四名入圍資格。投票得分將佔百分之三十，再加上評委得分決定最後晉級人選
5. 預賽勝出者進入準決賽，準決賽選10個進入決賽。
6. 在準決賽中未能晉級者可參加「復活賽」，有機會再晉身決賽。

Contest Information:

Please bring your application with valid ID to the day of your interview.

1. All the contestants must 16 year old or over.
2. Audition dates are
3. Contestants from each audition will be selected to advance to the preliminaries.
4. 6 contestants with the highest judge scores from each preliminary will be selected to advance to the semi- finals.
2 runner-up contestants will have a chance to advance as well through public online voting.
5. 10 contestants with the highest scores in the semi-final will advance to the finals.
6. Semi-finalists who do not advance to the finals will have a second chance in the re-born stage.

聯絡方法/Contact Information:

WeChat: 纽约华语最好听

地址/Address: 40 Exchange Place, #1010 New York, NY, 10005

Like us: www.facebook.com/sinosuperstarofficial

Organizer: AM1380, AM1480 SINOTV, M-Weekly

電郵Email: sinosuperstar@mrbi.net

電話/Tel: 212-431-4300

Instagram: thesinosuperstar

主辦單位: 紐約華語廣播AM1380, AM1480, 華語電視及多周刊

